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 رقابت سوارکاری استقامت
در آباده  

ســوارکاران درآباده در رشته استقامت به رقابت پرداختند. به گزارش کریم آمالی از آباده، 
درگرامیداشــت هفته دفاع مقدس نخستین دوره مسابقات استانی اسب سواری در رشته 

استقامت در آباده برگزار شد.
حشــمت آزادی، رئیس هیئت ســوارکاری شهرستان آباده اظهار داشــت: آباده به دلیل 
موقعیت جغرافیایی، آب و هوا و وجود بهترین اســب ها و باشگاه های سوارکاری که دارد، 

میزبان این دوره از مسابقات شد.
حیدری، مســئول مســابقات نیز در این گفت وگو گفت: چابک ســوارانی از آباده، شیراز 

مرودشت، گراش، کازرون، داراب، یزد و یاسوج در این دوره از مسابقات شرکت کرده اند.
کامران قاضی، مسئول فنی مســابقات نیز عنوان کرد: سوارکاران در مسافت های ۴۰،۶۰ 
و ۸۰ کیلومتــر با یکدیگر به رقابــت می پردازند و چنانچه در هر یک از این آیتم ها موفق 
شوند به آیتم بعدی صعود می کنند و سوارکارانی هم که بتوانند مسافت ۸۰ کیلومتر را با 
موفقیت طی کنند در مسابقات کشوری که آبان ماه برگزار می شود، شرکت خواهند کرد.
گفتنی است این دوره از مسابقات به نام سوارکار نوجوان مرحوم محمود دهقان برگزار شد.

بانوان و آقایان فارس
قهرمان کاراته کشور

فارس، قهرمان پیکارهای کاراته ســبک پرشین کیوکوشین کای کان کشور شد؛ دومین 
دوره پیکارهای کاراته در ســبک پرشین کیوکوشــین کای کان کشور با قهرمانی فارس 
در بخــش آقایان و بانوان  پایان یافت. به گزارش ایرنا رئیس این ســبک در این خصوص 
گفت: در پایان این رقابت ها، در بخش آقایان پس از تیم فارس که عنوان نخست به خود 

اختصاص داد، تیم های سمنان و بوشهر به ترتیب دوم و سوم شدند. 
احمد مبارکی ادامه داد: همچنین در بخش بانوان هم تیم فارس بر سکوی قهرمانی ایستاد، 

تیم تهران نایب قهرمان شد و سمنان هم به مقام سوم دست یافت. 
وی اضافه کرد: در این رقابت ها که در سالن شهید آیت الله دستغیب شیراز و در رده های 
مختلف ســنی برگزار شد، ۱۵۰۰ کاراته کار از ۱۵ اســتان در ۲ بخش مبارزه)کومیته( و 

کاتا)حرکات نمایشی( شرکت داشتند.
مبارکی گفت: ســبک پرشین کیوکوشــین کای کان کاراته تنها سبک ورزش های رزمی 

ایران است که به ثبت جهانی رسیده و درکشورهای مختلف فعال است. 

دوشنبه< 3 مهر< 1402
سال هفتم 

شماره 1931

شادی به یاد ماندنی امید نوروزی پس از فتح طلای المپیک 2012

آلبوم خاطرات

شاهزاده هری بر تخت پادشاهی
هری کین با عملکرد درخشــان خود، بالاخره جای خالی 
لوا را بــرای بایرنی ها پر کرده اســت. به گــزارش فوتبال 
3۶۰، بایرن مونیخ در هفته پنجم بوندســلیگا برابر بوخوم 
با نتیجه خیره کننده ۷ بر صفر به پیروزی رســید تا با ۱3 
امتیاز در صدر جدول قــرار بگیرد. این پیروزی یک چهره 
شاخص داشت؛ هری کین. کاپیتان تیم ملی انگلیس موفق 
شد اولین هت تریک خود با پیراهن بایرن مونیخ را به ثبت 

رسانده و رکورد تازه ای را به نام خود بزند.
مدت زیادی است تمام فوتبال دوستان می دانند هری کین 
یکی از بهترین مهاجمان دنیای فوتبال است، اما حضور دائم 
این مهاجم در لیگ برتر انگلیس، زمان هماهنگ شــدن او 
با فوتبال متفاوت آلمان و باشگاه بایرن مونیخ را در هاله ای 
از ابهام قرار داده بود؛ این موضوع بسیار زودتر از حد انتظار 
به نتیجه رســید و هری کین پس از گذشت تنها ۵ هفته 
از بونــدس لیگا، نه تنها در تیمش جا افتاده که یک رکورد 
منحصر به فرد را در تاریخ باشــگاه به ثبت رساند. کین در 
پیروزی  ۷ بر صفر تیمش برابر بوخوم در دقایق ۱۲، ۵۷ از 
روی نقطه پنالتی و ۸۸، 3  گل به ثمر رساند تا ضمن ثبت 
اولین هت تریک خود برای تیم با  ۷ گل در ۵ بازی ابتدایی 
بایرن مونیخ در بوندس لیگا، بهترین آمار را از این لحاظ در 

تاریخ باشگاه به نام خود به ثبت برساند.
پیش از این، گرد مولر فقید در سال ۱9۶۵، میروسلاو کلوزه 
در سال ۲۰۰۷ و ماریو مانژوکیچ در سال ۲۰۱۲ موفق شده 
بودند در ۵ بازی ابتدایی بایرن مونیخ در بوندسلیگا ۵ گل به 
ثمر برسانند و حالا هری کین نه تنها از رکورد آنها گذشته 

کــه فاصله ای ۲ گله را با آنها ایجاد کرده تا به این زودی ها 
دست یافتنی نباشد. این آمار کین زمانی ارزشمندتر می شود 
که بدانیم در دیدار هفته سوم برابر مونشن گلادباخ موفق به 
گلزنی نشده بود. کین در پیروزی ۴ بر 3 »اف سی هالیوود« 
برابر شیاطین سرخ منچســتر موفق به گلزنی شد تا در ۶ 
بازی گذشــته بایرن مونیخ ۸ گل را به ثمر رسانده باشد و 

بایرنی ها بالاخره جای خالی لواندوفسکی را حس نکنند.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
امروز رجب زاده، چهارمین مســابقه از دومین فصل حضور روی 
نیمکت فجر شهید سپاسی را تجربه می کند. او سال گذشته در 
پایان هفته ســوم همان قدر امتیاز داشــت که حالا دارد؛ با این 
تفاوت که سه امتیاز فصل قبل از سه تساوی به دست آمده بود 

و سه امتیاز امسال، ناشی از یک پیروزی و ۲ شکست است!
شاید از لحاظ امتیاز تفاوتی بین این عملکرد نباشد، اما ثبت دو 
شکســت در سه مســابقه، بار روانی بالایی دارد و هواداران فجر 
شهید سپاسی نمی توانند حتی به اندازه سال گذشته از عملکرد 

تیمشان رضایت داشته باشند.
فجر شــهید سپاسی پس از شکست روز نخست با یک سوپرگل 
راه دور در مسجد سلیمان، توانست داماش گیلان را در حافظیه 
شکست دهد. هفته گذشته هم در کرج با وجود اینکه با یک گل 
خوب، بازی را به تساوی کشاند، اما بلافاصله گل دوم را دریافت 

کرد و مغلوب نارنجی پوشان شد.
رجب زاده درباره آن شکســت گفت: تیم ما در دقایقی از بازی 
تمرکز نداشــت و به همین دلیل بازنده شد؛ در حالی که در کل 
بازی، عملکرد بدی نداشتیم. خیلی پاس دادیم و چند موقعیت 
هم به دســت آوردیم که به گل ختم نشد. سایپا یک تیم قوی و 
ریشــه دار است و می دانستیم بازی دشواری داریم؛ ۲ تیم خیلی 
سخت به یکدیگر موقعیت می دادند و متأسفانه گل اول را زمانی 
خوردیم که یکی از نفراتمان به دلیل مصدومیت خارج از زمین 

بود؛ سایپایی ها هوشیارانه کار کردند و به گل رسیدند.
ســرمربی فجر شهید سپاســی افزود: در نیمه دوم فشار خیلی 

خوبی به حریف وارد کردیم و با وجود دفاع فشرده ای که داشتند 
از بین آنها رد شــدیم و گل قشنگ و تاکتیکی به ثمر رساندیم. 
بعد از گل هم امیدوار بودیم که به گل بعدی برسیم، اما روی یک 

توپ بی خطر، گلی اتفاقی خوردیم.
با وجود شــروع ضعیف، رجب زاده با امیدواری زیادی نسبت به 
آینده تیمش صحبت می کند و می گوید: تیم ما آینده درخشانی 
دارد؛ ایــن را باید در نظــر بگیریم که با توجه به قرعه کشــی، 
بازی های ســختی در سه هفته اول داشــتیم. ۲ بازی بیرون از 
خانه مــان با دو تیم مدعی بوده که در مسجدســلیمان ما کاملًا 
مســتحق برد بودیم. بازی خانگی مان هم بازی آسانی نبود که 
خوشبختانه پیروز شدیم؛ با وجود این بازی های سخت و منهای 
نتایجی که گرفتیم از عملکرد تیم راضی هستم. روان و تاکتیکی  
و هماهنــگ کار کردیــم، اما خب روی عــدم تمرکز گل هایی 
خوردیم که باعث شکســتمان شده، اما تیم ما قصد صعود دارد 
و به همین علت باید در لحظات حساس مسابقه بهتر کار کند. 

کاپیتان ســابق فجر شــهید سپاســی و ذوب آهن در پاسخ به 
این ســؤال که آیا لیگ امســال برای تیم های مدعی آسان تر از 
فصل های گذشــته است، گفت: خیر؛ به اعتقاد من در لیگ یک 
هیچ فصل راحتی وجود ندارد؛ همین امسال هم حتی تیم هایی 
که دیر بسته شده اند و تمریناتشان را هم با تأخیر زیادی شروع 
کرده اند، عملکرد خوبی داشته اند. اتفاقاً به نظر من امسال یکی از 

سخت ترین فصل های لیگ یک است.
مهدی رجب زاده در خصوص اینکه می تواند به هواداران این تیم 
قول صعود بدهد یا خیر، گفت: ارتباط خیلی خوب و دوطرفه ای 

بــا هواداران داریــم؛ اگر بخواهم در خصوص نتایــج تیم با آنها 
صحبــت کنم، باید از تجربه هایم بگویــم؛ مثلًا آن فصلی که در 
تیم ذوب آهن، آقای گل محمدی سرمربی بود. تیم ما در شروع 
فصل خیلی بد نتیجه گرفت و تا هفته دهم وضعیت خیلی بدی 
در جدول داشتیم، اما رفته رفته بهتر شدیم و در نهایت فصل را 

با نایب قهرمانی لیگ برتر و قهرمانی جام حذفی تمام کردیم. 
سرمربی بومی و جوان فجری ها ادامه داد: یک زمانی شما خوب 
بازی می کنیــد، اما نتیجه نمی گیرید؛ این حالت هم وجود دارد 
که ممکن اســت الله بختکی بازی کنید و بــا اتفاقات عجیب و 
غریب برنده شــوید. از تیم ما می توانند ایراد بگیرند، اما من فکر 
می کنم فوتبال تاکتیکی و خوبی را داریم بازی می کنیم. شاید در 
هفته های اول نتایج خوبی نگرفته باشیم، اما این تیم آینده خیلی 
خوبی دارد. هرکس دیگری هم که به جای من بیاید، فکر می کنم 

نتیجه خواهد گرفت، چون مجموعه و بازیکنان خوبی داریم.
فجر شهید سپاســی در چهارمین بازی فصل خود، عصر امروز 
از ســاعت ۱۷:۱۵ دقیقه در ورزشگاه حافظیه میزبان نفت و گاز 

گچساران است. 
گچســارانی ها در سه بازی گذشــته خود عملکرد بسیار خوبی 
داشــته اند؛ آنها در بازی اول با یک گل خوشــه طلایی ساوه را 
شکســت دادند، سپس در کرمان شگفتی ساز شده و با نتیجه ۲ 
بر یک مقابل مس به پیروزی رســیدند و هفته گذشته در زمین 
خود برابر دریا بابل با تســاوی بدون گل متوقف شدند. نماینده 
کهگیلویه و بویراحمد با ۷ امتیاز تیم پنجم جدول است در حالی 

که فجر شهید سپاسی با 3 امتیاز رتبه نهم را در اختیار دارد.

باشــگاه مس کرمان نتوانســت قرارداد دو بازیکن جدید 
خود را به ثبت برســاند و آنها از جمع نارنجی پوشان جدا 

شدند.
به گــزارش فوتبال 3۶۰، لیگ دســته اول فوتبال ایران 
در حالــی فعالیــت خــود را آغــاز کرده که مســئولان 
قانون گذار فوتبال ایران، در شــرایطی مشــابه مسابقات 
لیگ برتر، برای رقابت های لیگ آزادگان هم سقف بودجه 
تعییــن کرده اند تا با این حربه قانونــی به نوعی از انجام 
هزینه های غیرمتعارف جلوگیری شــود. براساس قانون به 
تصویب رسیده، هر تیم شــرکت کننده در لیگ دسته اول 
فوتبال ایران مجاز است تا سقف 3۵ میلیارد تومان هزینه 
کنــد و اگر تیمــی بتواند مجوز ملــی و حرفه ای دریافت 
کنــد، این رقم به ۴۵ میلیارد تومان می رســد. همچنین 
بــه مانند رقابت های لیگ برتر، تیم ها تا ۵۰ درصد درآمد 
حاصل از فروش بازیکنان می توانند افزایش ســقف بودجه 

داشته باشند.
مــس کرمان کــه فصل گذشــته همــراه با تیــم نفت 
مسجدســلیمان از رقابت هــای لیگ برتر به لیگ دســته 
اول ســقوط کرد، در ســودای آن بود تا بتواند بازگشتی 
آسانسوری به سطح اول فوتبال ایران داشته باشد؛ همین 
مســئله باعث شد تا مســی ها فعالیت نقل وانتقالاتی خود 

را با جذب بازیکنان سرشــناس از تیم های مختلف دنبال 
کنند و موفق شــدند در این زمینه با بازیکن شــاغل در 
فصل گذشــته لیگ برتر هــم به توافق برســند و با آنها 
قرارداد همکاری امضا کردند که ارقام توافق شــده بیش از 

سقف حد بودجه مجاز بوده است!
علی رضــا ابراهیمی، مدافع ســابق پرســپولیس که فصل 
گذشــته در نســاجی مازنــدران حضور داشــت، یکی از 
خریدهای تابســتانی مس کرمان به شــمار می رود و در 
کنار او، امیرحســین یحیی زاده از ملوان بندرانزلی، مهران 
امیــری و مجتبی لطفی از خیبــر خرم آباد، ایمان رازانی، 
رضــا نبی زاده و علی وزیری پناه از اســتقلال خوزســتان 
و البتــه میرهادی میرجوان از آلومینیــوم اراک از جمله 
خریدهای مس کرمــان در بازار نقل وانتقالات تابســتانه 
هستند. مدیران باشــگاه مس رفسنجان با توجه به قانون 
سقف بودجه، حالا در نظر دارند تا ارقام قرارداد بازیکنان 
جدید خود را کاهش بدهند، اما ۲ بازیکن حاضر به توافق 
نشــدند و همین مســئله باعث شــد تا همکاری طرفین 
خیلی زود به پایان برســد! کارگــروه ناظر بر قراردادهای 
ورزشی مشــغول بررسی شــرایط نقل وانتقالاتی تیم های 
لیگ برتری اســت و گفته می شــود که بعــد از تیم های 
لیگ برتری، نوبت به تیم های لیگ یکی خواهد رســید تا 

کارنامه شان در بازار تابســتانه مورد بررسی قرار بگیرد و 
تخطی هــای احتمالی آنها از قوانیــن نقل وانتقالات هویدا 
شــود. مدیران باشگاه مس کرمان برای آنکه به سرنوشتی 
مشابه ســپاهان اصفهان گرفتار نشــوند، فعالیت خود را 
برای کاهش رقم قراردادهایشــان را آغاز کرده اند، اما در 
این مسیر نتوانسته اند موفقیت چشمگیری داشته باشند.

علی رضا ابراهیمی و میرهادی میرجوان که ۲ خرید لیگ 
برتری مس کرمان محسوب می شــوند، با وجود آنکه در 
تمرینــات تیمشــان در اردوی پیش فصــل حضور فعالی 
داشــتند و حتی ابراهیمــی در هفته نخســت برای تیم 
جدیدش برابر داماش گیلان به میدان رفت، گفته می شود 
کــه در زمینه اصلاح رقم قرارداد خود با مدیران باشــگاه 
مس به توافق نرســیده اند و همین مســئله باعث شده تا 
آنها جدایی زودهنگامی را از تیم کرمانی داشــته باشند. 
بــا توجه به اینکه قطع همکاری ابراهیمی و میرجوان بعد 
از پایــان مهلت پنجره تابســتانه بوده، ایــن ۲ بازیکن تا 
نیم فصل باید چشم انتظار انتخاب تیم جدید خود باشند. 
جالــب آنکه گفته می شــود مســی ها به دنبــال جذب 
محمدصادق بارانی هم بوده اند که به واســطه قانون سقف 
بودجه نتوانســته اند هافبک فصل گذشته ملوان بندرانزلی 

را به خدمت بگیرند.

میثم محجوبی
ورزشی نویس

شناسایی مهم ترین دغدغه 
ورزش استان 

کلان شهر شیراز و استان پهناور فارس، مملو از پروژه های ورزشی 
فرســوده و یا نیمه کاره اســت؛ در دهه گذشــته، همواره مســئله 
ورزشــگاه ها مهم ترین دغدغه مسئولان ورزش و مخاطبان آن بوده 
است؛ این بحث حتی از دغدغه مربوط به وضعیت نابسامان تیم های 
شــیرازی پیشی گرفته و بیشترین تیتر در رسانه ها را هم به خود 

اختصاص داده است.
اما بهتر اســت به این مســئله نگاهی بیندازیم که واقعاً مهم ترین 
دغدغــه ورزش یک شــهر یا اســتان چه چیــزی می تواند باشــد؟ 
فلســفه ورزش و پرداختن به آن چیست؟ اگر سلامتی را نخستین 
هــدف ورزش کردن بدانیم، باید اولویــت را هم در همین زمینه 
جســت وجو کرده و در فراهم کردن زیرســاخت ها و شــرح وظایف 

متولیان امر نیز با چنین رویکردی وارد عمل شویم.
ســاخت ورزشــگاه هایی بــزرگ همچــون پــارس 50 هزارنفری و 
سالن چندمنظوره سردارشهید ســلیمانی، قطعاً برای شهر بزرگ و 
ورزشکارپروری مانند شــیراز، لازم و ضروری است، اما به شرطی 
که پیش از آن توانسته باشیم شرایط لازم و امکانات کوچکتر برای 

رده های پایین تر را فراهم کرده باشیم.
در شــهری که هنوز ورزشگاه کوچک و قدیمی حافظیه با جدی ترین 
مشــکلات مواجه اســت و ورزشگاه شــهید دســتغیب نیز چندین 
مشــکل اساسی دارد، شهری که ســالن های قدیمی آن به  خصوص 
در جنوب شهر، با وضعیتی بسیار بد در اختیار مردم قرار می گیرد 
و هزینه های اندک برای بازســازی و بهســازی آنها انجام نمی شود، 
در شــهری کــه به زحمــت می توان مدرســه فوتبالــی را یافت که 
زمینی مناســب برای آموزش فوتبال به کودکان داشــته باشــد و 
تقریباً تمامی اهالی رشــته های مختلف ورزشــی از امکانات ضعیف 
و زیرســاخت های کهنه می نالند، آیا پرداخــت هزینه های گزاف از 
بیت المال برای ســاخت و تجهیز و نگهداری از ورزشگاه های بزرگ، 

ضروری بوده است؟
با وجود گذشــت چندسال از ســاخت هر 2 ورزشگاه مذکور، هنوز 
امــکان اســتفاده از آنها وجود نــدارد و افتتاح نمایشــی آنها منجر 
به بروز اتفاق جدیدی در ورزش شــیراز نشــده است. با این حال، 
همچنان شــاهد هستیم که برای تکمیل این ورزشگاه ها با سرعت 
بســیار کمی اقدام می شــود و پولی که می توانــد جهت تجهیز چند 
ورزشــگاه کوچــک و در دســترس مردم هزینه شــود، بــه پای 2 

ورزشگاه غیر قابل استفاده »هدر« می رود.
لازم اســت که متولیان ورزش برای بهســازی زیرساخت های مورد 
نیاز علاقه مندان به ورزش اقدام کنند و بیشتر تمرکز خود را روی 

همین مسئله قرار دهند.
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چهارمین دیدار فجر شهید سپاسی مقابل نماینده استان مجاور 

رجب زاده: این نتایج با کیفیت بازی مان تناسب ندارد 

تحلیل اتحادیه جهانی کشتی 
از ناکامی مرد یخی شیراز  

اتحادیه جهانی کشــتی در گزارشــی به بررسی عملکرد 
قهرمانی ایرانی المپیک توکیو در مسابقات کشتی فرنگی 
قهرمانی جهان پرداخت. به گزارش ایرنا، محمدرضا گرایی 
یکی از چهره های سرشــناس کشتی فرنگی در مسابقات 
جهانی بود که نتوانست عملکرد چشمگیری را از خود به 
نمایش گذارد؛ او حتی در برابر حریف ژاپنی با امتیاز عالی 
باخت، اما چلنج هوشمندانه حسن رنگرز نتیجه را تغییر 
داد. گرایی در نهایت با شکســت برابر حســرت جعفروف 
آذربایجانی از رسیده به مرحله نیمه نهایی مسابقات بازماند 

و باید امروز در گروه بازنده ها به میدان برود.
اتحادیه جهانی کشــتی در پایان روز ســوم مسابقات در 
تحلیل کشتی گرایی نوشــت: مرد یخی ایران با روزهای 
اوج خود فاصله داشــت و حتی نتوانست در برابر حریف 
ازبکســتانی مقتدر ظاهر شــود؛ او در برابر سوگابه ژاپنی 
تا آســتانه شکست با امتیاز عالی رفت، اما با چلنج از این 
چالش فرار کرد و در نهایت ۱۱ بر ۱۰ پیروز شــد. گرایی 
در برابر حســرت جعفروف حرفی برای گفتن نداشت و با 

نتیجه ۱۰ بر صفر شکست خورد.
نماینده جمهوری آذربایجان با شکســت گرایی دست به 
کار بزرگی زد و در نهایت به فینال وزن ۶۷ کیلوگرم رسید 

و سهمیه المپیک خود را نیز قطعی کرد.
پیــش از محمدرضا گرایی، بــردار او محمدعلی گرایی با 

شکست برابر حریف ژاپنی از دور مسابقات حذف شد.

کورس سوارکاران فارسکورس سوارکاران فارس
در هفته دفاع مقدسدر هفته دفاع مقدس

به گزارش ایرنا، نخســتین دوره رقابت های اسب ســواری 
کورس پاییزه به مناســبت هفته دفــاع مقدس با تعیین 
نفرات برتر در شهرستان گراش از توابع استان فارس پایان 
یافت. رئیس کمیته کورس و اسب دوانی هیئت سوارکاری 
اســتان فارس در این خصوص گفت: در این پیکارها ۲9 

سوارکار در پنج رده مختلف با هم به رقابت پرداختند.
مهدی دانشور ادامه داد: در رده امتیازدار، اسب فرمانروا با 
سوارکاری محمد حسین خوشاب از شهرستان گراش اول 
شد، اسب ریو با سوارکاری جواد محمودنژاد از شهرستان 
میناب به مقام نایب قهرمانی رسید و اسب ماه پیشونی با 
سوارکاری امیر ارسلان آتشبار از شهرستان گراش هم بر 

سکوی سوم ایستاد.
وی اضافه کرد: همچنین در رده قهرمانان نیز اسب میزبان 
با ســوارکاری جواد محمودنژاد از شهرستان میناب، اسب 
نیتروژن با سوارکاری معین ذاکری از میناب و اسب زلزله 
با ســوارکاری نورالدین اســتواری از شهرستان گراش به 
ترتیب اول تا ســوم شــدند. همچنین در رده آزاد، اسب 
اتم با ســوارکاری صادق دریابر از شهرستان بستک نشان 
طلا گرفت، اســب فانتوم با سوارکاری محمد بذر افکن از 
شهرستان اوز به نشان نقره دست یافت و اسب موج سیاه 

با سوارکاری امیرعلی پاگیر از گراش هم برنز گرفت.
دانشــور اعلام کرد: در اســب نژاد عرب، اسب والدرما با 
سوارکاری محمدحسین خوشاب از شهرستان اوز به مقام 
قهرمانی دست یافت، اســب یوهانا با سوارکاری بنیامین 
نویدی از خور لارســتان عنوان دوم را به خود اختصاص 
داد و اسب تایگر با سوارکاری محمد بذرافکن از شهرستان 

اوزبه مقام سومی بسنده کرد.
وی گفت: ســوارکاران شهرستان بستک و میناب از توابع 
استان هرمزگان به عنوان میهمان در این رقابت ها شرکت 
داشتند و در پایان این رقابت ها جوایز نفرات برتر اهدا شد.

قصد صعود داریم و باید باتجربه تر عمل کنیم


